

Publication 60695-1-1 de la CEI
(Troisième édition - 1999)

IEC publication 60695-1-1
(Third edition - 1999)

Essais relatifs aux risques du feu –

Fire hazard testing –

**Partie 1-1: Guide pour l'évaluation des risques
du feu des produits électrotechniques –
Directives générales**

**Part 1-1: Guidance for assessing the fire hazard
of electrotechnical products –
General guidelines**

CORRIGENDUM 1

Page 4

Page 5

AVANT-PROPOS

FOREWORD

Alinéa 8

Paragraph 8

Au lieu de:

Instead of:

Cette troisième édition annule et remplace la deuxième édition parue en 1995, le corrigendum (1996) et incorpore l'amendement 1. Elle en constitue une révision technique.

This third edition cancels and replaces the second edition published in 1995, corrigendum (1996) and incorporates the amendment 1. It also constitutes a technical revision.

lire:

read:

Cette troisième édition annule et remplace la deuxième édition parue en 1995 et le corrigendum (1996). Elle en constitue une révision technique.

This third edition cancels and replaces the second edition published in 1995 and the corrigendum (1996). It also constitutes a technical revision.

Alinéa 10

Paragraph 10

Au lieu de:

Instead of:

Le texte de cette norme est issu des documents suivants:

The text of this standard is based on the following documents:

lire:

read:

Le texte de cette norme est issu de la deuxième édition, du corrigendum et des documents suivants:

The text of this standard is based on the second edition, the corrigendum and the following documents: